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Относно: Общински имот, в който да развива дейност ШК „Асеневци"

Уважаеми г-н Кмет,

С огромно разочарование приех новината за поредния отказ на 
община Велико Търново да предостави помещение за ШК „Асеневци", в 
което да развива своята дейност. Усилията на клуба да получат общинско 
място датират от 2016г. и за съжаление 5 години по -  късно резултат няма. 
Излишно ли е да споменавам всички успехи на ШК "Асеневци", които 
включват държавни шампиони, национални състезатели и куп 
организирани престижни турнири от национално и международно 
значение. ШК "Асеневци" съществува от 6 години и за това време успя да 
се превърне в един от най-големите и успешни шахматни клубове в 
България, в който обучение и любов към шаха намират стотици деца всяка 
година. Въпреки пандемията и невъзможността за присъствени тренировки 
вече близо година, клубът се ангажира и успя да продължи своята дейност 
в он-лайн среда. Нито треньорите, нито стотиците деца се отказаха да 
играят шах, въпреки безкрайните трудности, пред които бяха изправени. За 
тези няколко години клубът се разрасна и е добре дошъл в почти всички 
съседни общини, а във В. Търново продължават да се чувстват нежелани. 
Това поне е усещането за цялостно отношение към шахматен клуб 
„Асеневци". А смятам, че ние, като общество и администрация трябва



съвместно да полагаме усилия и да поощряваме децата на Велико Търново 
да растат и да се развиват в една интелигентна и творческа среда, каквато 
безспорно предоставя светьт на шаха.

В тази връзка моля да отговорите на следните въпроси:

1. Каква е истинската причина ШК „Асеневци" да не могат да развиват 
дейност в общински имот вече 5 години?

2. Можете ли да поемете ангажимент и да осигурите общинско място за 
клуба? В какви срокове може да стане това?

Искрено се надявам лично да се ангажирате и в кратки срокове да 
направите нужното, за да получи ШК „Асеневци" заслужено местенце.

С Уважение^
Валерия Дончева


